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Č.j. 503/2010-1313001 

 

Z á p i s    č.3/2010 

Ze zasedání Krajského koordinačního výboru v rámci Celostátní sítě pro 

venkov, které se uskutečnilo dne 8. října 2010 od 12 hod. v zasedací místnosti 

Výstaviště v Lysé nad Labem 

Přítomni: 

Ing. Karel Chalupný, Ing. Milan Bena, CSc, Ing. Dagmar Mocová, Vladimír Haš, Ing. Zdeněk Bajnar, 

Gabriela Jeníčková, PaedDr. Věra Libichová, Ing. Josef Viktora, Ing. Karel Šilpoch, Ing. Markéta 

Pošíková (za R. Hanačíka) 

Omluveni: 

Ing. Josef Stehlík, ing. Zdeněk Procházka, ing. Kateřina Bělinová 

Řádný program: 

1. Ing. Karel Chalupný přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Zároveň 
poděkoval členům KKV za účast na vyhlášení výsledků soutěže „Regionální potravina“. 

2. Informoval členy KKV o připravované poradě ředitelů KAZV, vedoucích AZV, Odboru ŘO PRV  
a vedení MZe ve dnech 11. a 12.10.2010 ve Skalském Dvoře. 

  
3. Vyhodnocení akcí CSV ve Středočeském kraji v I. pololetí 2010, akce II. pololetí,  

podané projekty na SZIF – PaedDr. Věra Libichová 
- v   I. pololetí  bylo v rámci kraje realizováno 23 akcí ( z toho 2x zasedání KKV), čerpání 

rozpočtu CSV - 234 215 Kč 
- v I. pololetí připravovaly MAS (Podlipansko a Říčansko) 2 projekty: 

Studie „Ovocné stezky“ – projekt byl podán na SZIF v červnu 2010, připravena Smlouva o 
realizaci  mezi MZe Řídící orgán a MAS Podlipansko. Tato Smlouva však není dosud ze 
strany MZe podepsána. 

- Studie „Mapování cestní sítě“ připravila MAS Říčansko v červnu 2010. Projekt dosud 
nebyl podán na SZIF, pracovnice oddělní CSV a technické pomoci tento projekt nepodaly, 
pro údajné přesně nespecifikované nedostatky. 

- Finanční částka pro tyto projekty – 135 000 Kč 
- Pro akce CSV ve II. pololetí byly zpracovány a na SZIF podány 3 projekty: Organizace 

seminářů a školení CSV II. pololetí 2010 (celkově 310 tis. Kč), Portál farmáře ( 108 tis. Kč) 
a projekt propagace CSV ve Středočeském kraji ( 210 tis. Kč). 
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4. Vyžádané příspěvky členů KKV: 

Vladimír Haš, předseda Krajského sdružení NS MAS: seznámil s průběhem hodnocení MAS a 

dále činností MAS ve Středočeském kraji, které nejsou podpořeny z PRV (MAS Zálabí, MAS 

Brdy-Vltava). Zároveň položil dotaz o možnost podpory těchto MAS z prostředků CSV. 

Ve druhé části svého vystoupení zhodnotil vypracování projektu „Mapování cestní sítě“, 

včetně geneze projektu, kriticky popsal spolupráci s Oddělením CSV a technické pomoci. 

Zároveň připomněl další nedostatky, ze strany oddělení CSV a TP, které brání dokončení 

projektu „Ovocné stezky“ (MAS Podlipansko). 

Ing. Milan Bena, CSc.:  navrhuje projednat s Řídícím orgánem PRV MZe možnost přímého 

podání projektů na SZIF bez zprostředkovatele ŘO PRV (Oddělení CSV a TP) 

- Seznámil KKV s poznatky získanými ve Středočeském kraji – nedostatečná informovanost 

starostů  obcí o existenci celostátní sítě pro venkov, tato osvěta patří MAS, které by měly 

obce a jejich starosty informovat i o možnosti stát se partnerem CSV. 

- Návrh na ustavení TPS pro ochranu půd, vodních zdrojů, protipovodňová a protierozní 

opatření. 

- Informace o společném prohlášení účastníků konference MAS Středočeského kraje 

22.9.2010 v Pojedech - vyjádření stanoviska k výstavbě Paroplynové elektrárny na území 

katastrů Mochov, Čelákovice, Nehvizdy. 

Po-té následovala diskuse členů k projednaným tématům. 

Ing. Markéta Pošíková, ředitelka MAS Podlipansko, zastupující na zasedání KKV p. R. 

Hanačíka, předsedy SPOV SK, přečetla dopis SPOV SK, konkrétně pana Hanačíka s kritickým 

hodnocením práce CSV a koordinátorky V. Libichové ve Středočeském kraji (konkrétní znění 

dopisu viz příloha), s následujícím požadavkem záznamu do zápisu z jednání KKV: 

„SPOV SK vyjadřuje nesouhlas s dosavadní prací Sekretariátu CSV Středočeský kraj a Praha, 

vykonávanou dominantně v působnosti AZV Kladno. Sekretariát CSV Středočeský kraj a Praha 

neplní roli sekretariátu vůči Členům CSV a neposkytuje jim klientský servis. Zatěžuje Členy CSV 

neúměrnou administrativní zátěží, byrokracií a postavil se vůči Členům CSV do pozice „řídícího 

orgánu“.  
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SPOV SK se ohrazujeme proti tomuto způsobu byrokratické arogance a neplnění role 

Sekretariátu Sítě.  

SPOV SK, jako Člen CSV žádá ředitele KAZV Středočeského kraje a Praha, aby provedl změnu 

v činnosti Sekretariátu CSV Středočeský kraj a Praha tak, aby tento pracoval bezvýhradně a 

vstřícně pro Členy CSV, v klientském režimu, nikoli opačně, tedy Členové pro něj. Protože jde o 

elementární princip, který je dán i Statutem CSV a klientský princip se vstřícností 

administrativy, je jednou ze základních premis práce MZe, předpokládáme a očekáváme, že 

se tak stane bezprostředně.“ 

Ing. Karel Chalupný vysvětlil funkci CSV na krajské úrovni, podmínky a pravidla Akčního plánu 

CSV. Zároveň vyslovil potřebu otevřené a jasné komunikace. Vyslovil zároveň přesvědčení, že 

tvrzení uvedené v citovaném dopise nejsou úplně přesná a korektní.  V návaznosti nato dal 

Ing. Chalupný hlasovat o podpoře výše uvedeného návrhu předsedy SPOV SK. Nikdo 

z přítomných členů KKV návrh předsedy SPOV SK pana Hanačíka nepodpořil. Členové 

Krajského koordinačního výboru naopak kladně zhodnotili práci Dr. Libichové, koordinátorky 

CSV ve Středočeském kraji.  

V závěru zasedání ing. K. Chalupný vyzval všechny členy KKV a dále i jejím prostřednictvím 

partnery CSV ve Středočeském kraji k podání návrhů akcí na rok 2011. 

Závěr: 

1. KKV jednohlasně souhlasí s ustavením tematické pracovní skupiny pro ochranu půd, 

vodních zdrojů, protipovodňová a protierozní opatření. Zároveň pověřuje ing. Milana 

Benu, CSc. Zpracování návrhu na ustavení TPS a návrhu na nominaci členů komise. 

2. Seznámení představitelů ŘO na poradě ve Skalském Dvoře s administrativními 

komplikacemi a nejasnostmi při podávání některých projektů – Ing. Chalupný 

3. Projednat s Ing. K. Bělinovou, ředitelkou odboru ŘO PRV, aby zpracované projekty 

k podání na SZIF, které byly SZIFem vráceny mohly obsahovat přílohu – chybník, aby bylo 

možno v co nejkratší době chyby odstranit a projekt zpětně podat na SZIF (v souvislosti 

s průtahy a nejasnostmi ohledně projektu „Mapování cestní sítě“ - MAS Říčansko) 

PaedDr. Libichová  

4. Prověřit v jaké fázi je projekt „Mapování cestní sítě“ a smlouva k projektu “Ovocné 

stezky“ – PaedDr. Libichová 

5. Projednat stížnost SPOV SK se zástupci ŘO PRV – Ing. Chalupný 

 

Zapsala: Dr. Věra Libichová 

Schválil: ing. Karel Chalupný 
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